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Protokół 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Powiatu 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 28 marca 2017r. o godz. 12.00 

w sali 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy  

w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadziła pani Żanetta Kaźmierczak – Przewodnicząca Komi-

sji Budżetu i Mienia Powiatu Rady Powiatu Bydgoskiego, która po otwarciu obrad 

stwierdziła quorum. W posiedzeniu Komisji uczestniczyło siedmiu jej członków  

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz ze Starostwa 

Powiatowego w Bydgoszczy pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, pan  

Andrzej Kubiak – Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich oraz pan 

Tomasz Federowicz – Dyrektor Wydziału Komunikacji. 

 

 Następnie Przewodnicząca Komisji przedstawiła Radnym planowany  

porządek posiedzenia (załącznik nr 2 do protokołu), który przyjęty został w głosowa-

niu jednomyślnie. 

 

  W dalszej części obrad, Radni jednogłośnie przyjęli protokół z posiedzenia 

Komisji w dniu 23 lutego 2017r. 

 

  W punkcie 4 porządku obrad, Radni zapoznali się z informacją na temat środ-

ków budżetowych  w działach: 752 – Obrona narodowa i 754 – Bezpieczeństwo  

publiczne i ochrona przeciwpożarowa w latach 2016 i 2017. Informację przedstawił  

i udzielił odpowiedzi na zapytania Radnej Ż. Kaźmierczak pan Tomasz Federowicz  

– Dyrektor Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. Materiał 

pisemny stanowi załącznik nr 3 do protokołu.    

 

  W punkcie 5 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów  

na XXVI Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 30 marca 2017r.:  

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Miejskiego  

Państwowej Straży Pożarnej w Bydgoszczy o stanie bezpieczeństwa, ochrony 

przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu bydgoskiego  

za 2016r., został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

2) Projekt uchwały  w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów oraz rodza-

jów dokumentów niezbędnych na pierwszym etapie postepowania rekrutacyj-

nego do Internatu Zespołu Szkół Agro – Ekonomicznych im. Bronisława  

Zamojdzina w Karolewie, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany  

pozytywnie; 

3) Projekt uchwały  w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych  

i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo 

oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych  

na terenie Powiatu Bydgoskiego na okres od 1 września 2017r. do dnia  
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31 sierpnia 2019r., został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytyw-

nie; 

4) Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i podziału 

środków finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełno-

sprawnych na rok 2017, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozy-

tywnie; 

5) Projekt uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobrcz  

polegającej na dofinansowaniu opracowania dokumentacji projektowej wraz  

z podziałem działek dla następujących zadań pn.: „Rozbudowa drogi powiato-

wej nr 1540C Trzebień – Niemcz – Bydgoszcz polegająca na wykonaniu ścież-

ki rowerowej na odcinku od Kotomierza do Nekli” oraz „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 1502C Kotomierz – Dobrcz polegająca na wykonaniu ścieżki 

rowerowej”, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie;  

6) Projekt uchwały  w sprawie udzielenia dotacji w 2017 roku na prace konserwa-

torskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, położonym na obszarze Powiatu Bydgoskiego, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

7) Wicestarosta poinformował o wycofaniu projektu uchwały w sprawie wyraże-

nia woli realizacji z Gminą Koronowo i Gminą Osielsko projektu partnerskiego 

pn. „Rozbudowa drogi powiatowej 1526C oraz drogi wojewódzkiej 244  

na odcinku od Samociążku do drogi krajowej 25 polegająca na wykonaniu 

ścieżki rowerowej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Woje-

wództwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020” w związku ze zmianą 

koncepcji realizacji  przedmiotowej inwestycji. Przedstawił trzy nowe projekty 

uchwał udzielając jednocześnie odpowiedzi na zapytania Radnych A. Ryfy,  

E. Wysockiej i Ż. Kaźmierczak. Następnie Radni przystąpili do opiniowania 

projektów uchwał. I tak: 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu partnerskiego  

pn. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1526C Samociążek-Bożenkowo polegają-

ca na budowie ścieżki rowerowej na odcinku od Samociążka do Bożenkowa  

o długości ca 4,7 km. Część 1 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020, został przez  

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu partnerskiego  

pn. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1526C Samociążek-Bożenkowo polegają-

ca na budowie ścieżki rowerowej na odc. od Samociążka do Bożenkowa  

o długości ca 1,1 km. Część 2, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany 

pozytywnie; 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu partnerskiego  

pn. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 244 polegająca na budowie ścieżki  

rowerowej od skrzyżowania z drogą krajową 25 do Bożenkowa na długości  

ca 6,6 km w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa  

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020, został przez Komisję jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie; 

8) Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia wniosku o dofinansowanie projektu  

pt. Inwestycje w zawodowców do realizacji w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020 oraz 
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przystąpienia przez Powiat Bydgoski do realizacji przedmiotowego projektu, 

został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

9) Projekt uchwały zmieniającej budżet Powiatu Bydgoskiego na 2017r., został 

przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

 W punkcie 6 porządku obrad, Radny Adam Ryfa poinformował, że biegnąca 

przez Białe Błota droga krajowa i wzrastające natężenie ruchu powoduje, że przejazd 

przez miejscowość jest ciągle blokowany. Wkrótce powstanie skrzyżowanie i ruch 

okrężny. Pozostaje jednak odcinek od skrzyżowania w lesie przy cmentarzu. Radny 

zapytał się, czy nie należałoby wystąpić do Marszałka, aby ujęto w planach rozbudowę 

drogi wojewódzkiej? Wicestarosta zauważył, że uczestniczył przez rokiem w spotka-

niu u Wójta Gminy z udziałem przedstawicieli Zarządu Dróg Wojewódzkich, gdzie 

ustalono, że Wójt z takim wnioskiem wystąpi.  

 

  Po wyczerpaniu wszystkich tematów ujętych w porządku, Przewodnicząca  

zamknęła posiedzenie Komisji Budżetu i Mienia Powiatu o godz. 12.26. 

 
Protokołowała: Paulina Wengler 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Żanetta Kaźmierczak 

- przewodnicząca komisji   ……………………………………….. 

2. Joanna Kin 

- wiceprzewodnicząca komisji  ……………………………………….. 

3. Romuald Góralczyk   ……………………………………….. 

4. Zbigniew Łuczak   ……………………………………….. 

5. Wojciech Porzych   ……………………………………….. 

6. Adam Ryfa    ……………………………………….. 

7. Elżbieta Wysocka   ……………………………………….. 


